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PLAATSEN BORDEN AKT

Weer een stap gezet op weg naar de verkiezingen. Maandag nog de borden in
Putte plaatsen en dan zijn we op veilige plekken zichtbaar aanwezig in de hele
gemeente Woensdrecht. Onze partijvoorzitter liet duidelijk zien, dat juist ook
hij, het plaatsen van borden goed wil doen. D66 heeft de excuses aanvaard
voor de paar verkeerd geplakte posters van Paul door een over enthousiaste
plakker van AKT.
De artikelen in de nieuwsbladen van Huijbergen en Hoogerheide zijn positief
ontvangen en we krijgen daar heel veel goede reacties op.
We hebben nog wat stappen te gaan in de campagne maar we komen op
stoom.

ALS DADEN EN 

WOORDEN 

VERSCHILLEN
Woensdrecht –Wie de moeite neemt
partijprogramma’s te lezen, ziet
gelijk dat woorden en daden sterk
verschillen. Onder het motto;
“Aandacht voor onze ouderen” heeft
ABZ de volgende voornemens.
Woensdrecht vergrijst, dat is een feit,
en het is daarom van het grootste
belang dat wij hierop inspelen. Dit
kan door seniorenwoningen te
bouwen, verpleeghuizen,
verzorgingshuizen met externe zorg
en zorgwoningen. Daarnaast wil ABZ
de sociale burgerinitiatieven die
ontstaan extra faciliteren bijv. door
ruimtes beschikbaar te stellen.
Fietspaden en stoepen dienen op
orde te zijn zodat scootmobielen,
rolstoelen en rollators ongehinderd
gebruikt kunnen worden.
Waardering voor alle activiteiten van
de KBO (ouderenbond) en voor al
onze mantelzorgers vinden wij van
groot belang en wij zullen hen blijven
stimuleren.
De praktijk is dat Woensdrecht
ernstige overlast ondervindt, met
name ouderen, van de grote
vergeling van de gemeente. Een extra
handicap is toegevoegd door de vele
aangebrachte belemmeringen in het
kader van de verkiezingen. KBO
bestond al heel lang voor deze partij
het daglicht zag en zal ook nog lang
voorbestaan als deze partij
verdwenen is.

ALI EXPRESS IN GEMEENTEHUIS ?
Gemeente Woensdrecht – Van diverse zijde is AKT benaderd over de nieuwe
ledverlichting in de MFC’s en op het gemeentehuis. Het zou gaan om
verlichtingsarmaturen van twijfelachtige kwaliteit. Er wordt zelfs beweerd
dat de aanschaf van de armaturen heeft plaatsgevonden zonder inschrijving,
Het zijn slechts signalen waar AKT nog weinig mee kan. Maar als er maar iets
van waar is moet de onderste steen boven komen.


